
یک عضو کمیسیون کشاورزی: وزیر
جهاد کشاورزی به مطالبات سابق
خـودش از وزیـر سـابق جهـاد عمـل

کند

یک عضو کمیسیون کشاورزی، آب، منابع طبیعی و محیط
زیست مجلس با اشاره به انتخاب رئیس سابق کمیسیون
کشاورزی مجلس به عنوان وزیر جهاد کشاورزی در دولت
سیزدهم گفت: ایشان تا دیروز خودشان مطالباتی از وزیر
سابق جهاد کشاورزی داشتند حالا خودشان جای ایشان

نشستند. کافیست مطالبات خودشان را عملیاتی کنند.
به گزارش صنعت غذا و کشاورزی،جعفر راستی در گفتوگو با ایسنا در
مورد مطالباتش از وزیر جدید جهاد کشاورزی دولت سیزدهم گفت: یک
سال و اندی بود که در کمیسیون کشاورزی با سید جواد ساداتینژاد
کار میکردیم. ایشان انصافا از بعد کارشناسی به حوزه کشاورزی
اشراف دارند. همچنین از نظری بررسی میدانی میتوانند از تجربیات

خود استفاده کنند.

این عضو کمیسیون کشاورزی مجلس با بیان اینکه وزیر جدید جهاد
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کشاروزی باید کرامت را به کشاورزان بازگرداند، گفت: در این راستا
مسئله کاداستر(حدنگاری) زمینهای کشاورزی بسیار مهم است. اسناد
املاک کشاورزان باید تعیین تکلیف شود تا این عزیزان با خیال راحت
به کار بپردازند. ساداتی نژاد از طرف دیگر متوجه است که سراسر
کشور ما از کم آبی رنج میکشد. به همین خاطر باید همه تلاشش را در

زمینه مکانیزه کردن کشاورزی صرف کند.

نماینده مردم شبستر در مجلس یازدهم افزود: متأسفانه علی رغم وجود
قانون و حتی اعتبارات مالی لازم نتوانستیم کشاورزی را مکانیزه
کنیم تا در مصرف آب صرفه جویی شود. از ساداتی نژاد میخواهم که به
صادرات محصولات کشاورزی و تهیه نهادههای دامی اهمیت بدهد. صنعت
غذا و کشاورزی به هر طریقی که باشد، امنیت غذایی کشور را تأمین

میکند.

راسـتی در پایـان بـا اشـاره بـه ایـن مطلـب کـه مـا بایـد بـرای
صادرکنندگان محصولات کشاوررزی در کشور جای پای خوبی در کشورهای
همسایه پیدا کنیم، اظهار داشت: محصولات ما نباید روی دست کشاورزان
بماند. آقای ساداتی نژاد حتما به امنیت شغلی کشاورزان و البته

ناظران بخش کشاورزی عنایت داشته باشند.

وی در پایان نسبت به ایجاد همکاری مثبت میان جهاد کشاورزی و
سازمان محیط زیست ابراز امیدواری کرد و گفت: وزیر جدید جهاد
کشاورزی باید بتواند همکاری خوبی با محیط زیست داشته باشد و در
زمینه حفاظت از جنگلها کم کاریها را جبران کنند. به نظرم ساداتی
نژاد نباید کار خاصی کند. ایشان تا دیروز خودشان مطالباتی از
وزیر سابق جهاد کشاورزی داشتند حالا خودشان جای ایشان نشستند.

کافیست مطالبات خودشان را عملیاتی کنند.

ایسنا


